
چــک الکترونیکــی تــا دو هفتــه
آینده رونمایی می شود

به گزارش صدای تجارت، علی صالح آبادی رئیس بانک مرکزی در مراسم
رونمایی از شبکه فراگیر قرض الحسنه موسوم به شفق گفت: یکی از
موضوعات مهم در بانک مرکزی تکیه بر سامانه و فناوری بوده و

نظارتهای سنتی دیگر کارایی ندارد.

صالح آبادی افزود: یکی از موارد بسیار مهم ساماندهی پایانه
فروشگاهی بود که انجام شد مورد دیگر اصلاح قانون چک بود که اجرایی

شد، دو هفته دیگر هم اولین چک الکترونیکی صادر شد.

رئیس کل بانک مرکزی گفت: یکی از دغدغههای دولت دسترسی مردم به
خدمات بانکی است که در جایگاه علمی به آن شمولی مالی میگوئیم. از
سال گذشته جلسات متعددی در شورای پول و اعتبار برگزار شده و

دستورالعملهای جدیدی در این باره صادر شد.

https://sedaayetejaarat.ir/%da%86%da%a9-%d8%a7%d9%84%da%a9%d8%aa%d8%b1%d9%88%d9%86%db%8c%da%a9%db%8c-%d8%aa%d8%a7-%d8%af%d9%88-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%87-%d8%a2%db%8c%d9%86%d8%af%d9%87-%d8%b1%d9%88%d9%86%d9%85%d8%a7%db%8c%db%8c/
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